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Abstract (en)
The cable connection block for an electrical apparatus comprises a number of connectors (4). Each comprises a cage (42) and a cable grip slide
(43) movable under the action of a clamp screw (44) within a hole (37,38) in the box (31) housing this connector. The slide (43) has a U-shape, of
which one branch is situated at the level of the screw head (44). This branch carries a movable protective insulating cap (35) on its front. This follows
the movements of the slide and allows access to the heat of the screw. The front cap (35) covers the bottom of the wire grip slide (43) so as to cover
or partially obscure the hole (38) in the box provided for the entry of the cables.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un bloc de raccordement de câbles (5, 6) un appareil électrique (2) comprenant au moins un connecteur (4)
constitué par une cage (42) et par un coulisseau serre-fil (43) mobile sous l'action d'une vis de serrage (44), sous une alvéole (37, 38) d'un boîtier
(31) logeant ledit connecteur, caractérisé par le fait que le coulisseau (43) présente une forme en U dont une branche se situe au niveau de la
tête de vis (44) et que cette branche située au niveau de la tête de vis porte, sur le devant, un capot isolant mobile (35) de protection qui suit les
mouvements du coulisseau et permet l'accès à la tête de vis. <IMAGE>
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